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 ÅRSRAPPORT FOR HOLLA SKYTTERLAG 2012 

Styrets beretning. 
Styret har i år bestått av følgende medlemmer. 

 Leder:    Jan Erik Bjerklund 
 Kasserer:   Ole Albert Juliussen 
 Sekretær:   Aud Thorstensen 
 Styremedlemmer:  Sven Ove Bjerklund 
     John Gary Tofsland 
 

1 vara til styre:  Jens Kristian Herregården 
2 vara til styre:  Rune Nilsen 
       

Ungdomsutvalget:   Knut Jørgen Thorstensen (Leder) 
 
 
Det er avholdt10 styremøter i hovedstyret i løpet av året, og behandlet 57 saker.  Det har også blitt noen 
uformelle møter på banen i året som er gått.  

I følge årsmeldinga, er medlemstallet klassevis fordelt slik: 

  2013  (2012)    2013  (2012) 

Klasse 5.   0 stk.   (1)   Klasse J:     9 stk.  (5)  
Klasse 4.   5 stk.   (4)  Klasse ER:    2 stk.  (2)  
Klasse 3.   5 stk.  (6)  Klasse R:      0 stk.  (0)  
Klasse 2.  9 stk.  (8)  Klasse V55: 4 stk.  (3)  
Klasse 1.  179 stk. (339)  Klasse V65: 5 stk.  (5)  
Klasse ASP 21 stk.  (8)  Klasse V73.  2 stk.  (3)  
 
Sum alle klasseførte skyttere :241 stk. 
Sum 30 - skuddskyttere : 441 stk. 
Sum medlemmer: 241 stk. 
Sum medlemmer 25 år og yngre: 55 stk. 
 
Antall avfyrte skudd i 2012: 26040 av lagets medlemmer.         
Subsidier til ammunisjon i 2012: 16975,- 
Subsidier til løp i 2012: 1 stk. kr.1000,- 
 
Telemark Politidistrikt har også i år trent på vår bane og i den forbindelse snakker v i om antall oppmøter på 
skytebanen av ca.700 polititjenestemenn. Antall skudd avfyrt i løpet av året blir ca.80.000 skudd.  
 
Den 24.mai, var det innkalt til ekstraordinært årsmøte, hvor sak til behandling var; ”Bygging av nytt 
Skytterhus.” 

Vedtak på denne saken ble fra de frammøtte; Enstemmig for å fortsette med planene, og bygging av nytt 
skytterhus.  En av de frammøtte forlot møtet etter eget ønske under avstemmingen. 

 

Skytterlaget vil nok en gang få gratulere Miriam Jeanette med hennes fremragende prestasjon under årets 
Landsskytterstevne på Voss. Ikke bare at hun ble vinner av klassen Eldre Rekrutt i baneskyting, men også 
som beste individuelle skytter av ungdomsskytterne sammenlagt. 

Til tross for et greit antall aktive skyttere, er det relativt få som deltar på stevner.  De som gjør det, 
presterte meget bra, og året 2012 har også vært et sportslig godt år for skytterlaget.  Som vanlig, er det på 
100-meteren det leveres best, og da i første rekke blant ungdommen. 



Det er gledelig å se at det i år har vært en liten økning av nye seniorskyttere som har vært på 
treningskveldene.  Vi håper at vi også skal få ”vekket tilbake” flere av våre gode seniorskyttere som har 
innvilget seg en hvileperiode. 

Innendørsskyting er både morsomt og viktig i treningsarbeidet og i å sikre nyrekruttering til laget.  Av 
den grunn ble innendørsbanen til Mælum leid i 2011/2012 også.  Belegget var bra, også på Skyteskolen 
som vi arrangerte høsten 2011 deltok det 10 aspiranter, som også har fulgt med over til banesesongen. 

Samarbeidsavtalene med Holla og Lunde Sparebank(sponsor) og Telemark Politidistrikt (leie av 
baneanlegg for trening), forløper greit og gir laget inntekt.  Det samme gjør avtalen om Bingospill med 
Egil Hesland AS.  Videre er jegerprøveskytinga kilde til svært viktig inntekt for laget.  Laget har i tillegg 
mottatt midler gjennom Grasrotandelen til Norsk Tipping, kulturmidler fra Nome kommune, samt 
Frifondmidler.  Se regnskap for detaljer. 

 

Det jobbes hele tiden med å bedre tilbud og fasiliteter på skytebanen, slik at standplassbygg og det 
elektroniske skivemateriell til enhver tid er i forskriftsmessig stand.  Telemark Skyttersamlag har inngått 
skriftlig avtale med oss om oppbevaring av deres elektroniske skivemateriell for både Stang- og 
Felthurtigskyting.  Samlaget har også bevilget økonomiske midler for istandsetting av disse 
arrangementene. 

Hva gjelder lagets satsingsområder i tida som kommer, er rekrutteringsarbeidet et tilbakevendende tema.  
Laget kan aldri bli for aktive her, men det er i 2012 lagt ned grundig og godt arbeid av ungdomsutvalget i 
gjennomføring av skyteskole med påfølgende veiledning og treningstips gjennom forskjellige tema, s.s. 
feltskyting – baneskyting.  Det er også gitt tilbud til foreldre / foresatte i de forskjellige tema om skyting 
som idrett. 

Arbeidet med prosjektet; ”Nytt skytterhus med innendørsbane”, har krevd mye tid og ressurser for å 
komme med på de forskjellige søknader innenfor faste tidsfrister.  Øistein og Sten Helge har lagt ned 
stort arbeid med å få på plass tegninger og kostnadskalkyler innenfor de gjeldene forskrifter og tidsfrister.  
Samarbeidet med grunneier for å få tillatelse til å bygge nytt på baneområdet, samt å utvide areal, har gått 
greit.  Ny 40-års avtale er undertegnet og tinglyst.  Utdypende detaljer under post 10 på dagsorden. 

 

Styret takker alle aktive og deres støttespillere for et godt år.  Videre takkes samarbeidspartnere og alle de 
som på positiv måte har hjulpet laget i dets virke i 2012.  

 

For styret 

Jan Erik Bjerklund, leder. 

 
Ungdomsutvalgets årsberetning 2012 
 
Ungdomsutvalget har i 2012 bestått av Knut Jørgen Thorstensen (leder), Øyvind Bjerklund Svein Reidar 
Karlsen og Marianne Borgen.  
Ungdomsskytterne som har deltatt ute på stevner har i alt vesentlig bestått av Stine Bjerklund kl. ASP, 
Miriam Bjerklund kl. ER og Idun Borgen Oppedal kl. ER. Andre klasseførte ungdomsskyttere under 20 
år som også har deltatt på noen stevner er Erik Thorstensen kl. 1, Henrik Thorstensen kl. 3. I tillegg til 
disse har noen av våre nye aspiranter fra skyteskolen 2011 også prøvd seg ute på stevner. Dette gjelder, 
Jon Aslak Erichsrud, Markus Aleksander Halvorsen, Jarl Bendik Fæhn, Jenny Anita Hansen, Martine 
Hosen, Johan-Martin Kristiansen, Lars Olav Melteig og Brian Olsen. 
 
Innendørstreninga startet opp i oktober -11 og gikk stort sett hver tirsdag fram til påsken 2012. Det ble 
avholdt skyteskole innendørs høsten 2011 og 10 elever deltok. De fleste av disse fortsatte treningen 
innendørs hele sesongen. 
Også i april i år arrangerte Ungdomsutvalget i Telemark Skyttersamlag i samarbeid med Vest-Telemark 
Skyttersamlag, ungdomssamling på Heistadmoen, men bare Erik Thorstensen deltok fra vårt lag. 



 
I banesesongen 2012 ble det ikke avholdt Telemarkscup.  
Når det gjelder sportslige prestasjoner vises det til egen rapport for dette, men vi tillater oss allikevel å 
nevne at av den ikke helt fullstendige stevneoversikten som foreligger har Miriam i år deltatt på nærmere 
70 stevne. Dette enorme engasjementet viste seg å føre fram til norgesmestertittel i baneskytingen på LS-
Voss!! På feltskytingen lå hun an til en 5. plass, men var dessverre uheldig på finalen og fikk bare ut 11 
skudd. 
Idun, som ikke på langt nær har deltatt så mye ute på stevner, gjorde det også bra på LS. Hun kvalifiserte 
seg også til både felt og banefinalen. Som er en prestasjon i seg selv å kvalifisere seg til finaler på LS. 
Det var kun disse to som deltok på årets Landsskytterstevne fra Holla skytterlag. 
 
I høst har Holla Skytterlag på nytt satset på skyteskole. I skrivende stund har det blitt avholdt seks 
kurskvelder på skyteskolen og også i år har kurset 10 nye aspiranter. Av de 10 aspirantene som deltok i 
fjor har 8 fortsatt med skyting innendørs denne høsten og fire av dem har allerede prøvd ute på 
innendørsstevne nå i høst. Dette gjelder Anne Marthe Erichsrud, Jon Aslak Erichsrud, Jarl Bendik Fæhn 
og Brian Olsen. 
Det er kjempemoro at så mange har valgt å forsette med skyting etter skyteskolekurset og at flere etter 
hvert prøver seg på stevner. Men som i fjor bør høyeste prioritet fortsatt være å bidra til å skape et godt 
og inkluderende miljø for ungdomsskytterne og deres foreldre slik at de trives og blir i laget. Vi som 
ledere og som foreldre kan ikke minnes ofte nok på at barn og ungdom utvikler seg individuelt i sitt eget 
tempo både fysisk og mentalt og at det er viktig å balansere motivasjonsarbeidet slik at skyting oppleves 
som moro og ikke som noe de holder på med fordi vi voksne så gjerne ønsker det. 
 
Ulefoss 24. nov 2012, 
 
For ungdomsutvalget 
Knut Jørgen Thorstensen Leder 
 

 

 

 

Årsmelding 2012, jegerutvalget 
 
Det ble arrangert 14 jegerprøveskytninger i 2012. Den første 9. mai og den siste 19. september. I 
tillegg ble det arrangert, etter bestilling, jegerskyting for en gruppe 1. og 2. juni Det ble ikke 
arrangert skytning i juli.  

 
Jegerutvalget har i 2012 bestått av 10 personer. Det er disse som har stått for arrangementene. 
En stor takk for flott innsats! 
 
Ammunisjon solgt på skytebanen, kom også i år fra Jegerservice. 
 
Prisene for trening/prøve i 2012 var som følger: 
Kr. 100,- pr. organisert trening for medlemmer i skytterlag 
Kr. 150,- pr. organisert trening for ikke-medlemmer 
Kr. 150,- for oppskyting. 
Prisene er fastsatt av Telemark Skyttersamlag. 



 
Diverse statistikk vdr. jegerprøveskytning kommer fram av tabellen under: 
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09. mai 20 20  3  1750 160  1910  

16. mai 16 13 10 1 1 2800 160  2960  

23. mai 19 11 7 3 1 2050 850  2900  

30. mai 15 10 5 1 2 1400 480  1880  

01.-02. 
juni 7 7 7 1 1 1200 650  1850  

06. juni 10 8 4  1 1400 850  2250  

13. juni 15 10 12 1 1 2600 1960  4560  

27. juni 13 6 11  4 1500   1500  

01. aug 20 18 6 1  3280   3280  

15. aug 18 15 8 1  2800 160  2960  

22. aug 18 15 12 1  3350 1170  4520  

29. aug 17 8 10  1 2250 1060  3310  

 05. sept 11 8 8  1 1950 1200  3150  

12. sept 11 9 7   2200   2200  

19. sept 8 6 6   2050 970  3020  

Sum 
2012 

21
8 

16
4 

11
3 13 13 32580 9670  42250  

 
Satt i banken: 42.000 kr. 

Vekslepenger i kassa: 720 kr. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Årsmelding fra ammunisjonsforvalter 
 
Det har vært mindre aktivitet på banen kan det se ut som. Antall skudd har en nedgang på 
ca 6000 fra skyttrene i laget. På inneskytingen i Mælum har det derimot vært en markert 
oppgang på 9000 skudd cal 22. Håper det er med på å øke rekrutteringen i laget. 

 
 

Ammunisjon og kuler solgt 2012. 
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Svei Reidar Karlsen            2000 
Jon Garry Tofsland       2000   2000    5,0 

kg 
2000   500 

Holla skytterlag        60             6000 
Sven Ove Bjerklund       1000   3500  4500  24,0 

kg 
5000 4000 

Nils Aase Jøntvedt              500 
Knut J. Torstensen            1000 
Marianne Borgen    1900    480      2380     500 
Ole Albert Juliussen              500 
Rune Nilsen       1200   1200    1,0 

kg 
  

Jens Kr. Herregården   300     600          900   6500 
Einar Kallager             
Knut Borgen           1000  
             
             
Totalt  skudd / Kuler   300   1900  1140   1000 00 3200 3500 10980  30,0 

kg 
8000 15000 

             
Tot. kuler solgt    kr         28497    
Utbet.subsidier   kr         16975    
             

 
  



 

 

 

 

 

 

Sak 5. Fastsettelse av medlemskontingent. 

Styret foreslår for Årsmøtet, ingen endring av medlemskontingent i Holla skytterlag for kommende år, 
2013. 

Forslag: Medlemskontingent i Holla skytterlag blir for året 2013, kr. 200,- for alle klasser, med unntak 
av 1.års Aspiranter, hvor kontingenten er kr.100,- 

Vedtak:  Vedtatt. 

 

 

Sak 6. Fastsettelse av subsidier / godtgjørelser fra laget i 2013. 

Styret foreslår for Årsmøtet, ingen endring av de subsidige- / godtgjørelsene som laget har praktisert for 
skytterne i år.  Styret foreslår at ordningen videreføres for 2013. 

Forslag:  

� Subsidier for ammunisjon forblir uendret i år 2013; Kr.1.25 for kule/fabrikkammunisjon. 

� Kr. 1.ooo,- for kjøp av nytt løp, max ett løp pr.skytter pr.år. 

� Skyttere som benytter kal.22 LR, får en pakke (50 skudd) pr. cupskyting.  Skyttere som benytter 
kal.6.5, får et tilskudd på kr. 250,- pr. runde ved cupskyting. 

� Aspiranter som deltar på stevner, har gratis ammunisjon kal.22 LR. til stevnet. 

� Forhåndspåmelding til Landsskytterstevnet, Landsdelskretsstevner bane / felt, dekkes av 
skytterlaget.  Dersom påmeldt skytter ikke møter, må vedkommende tilbakebetale beløpet til 
laget.  Alternativt kan beløpet bli trukket av skytterens eventuelt innestående premiebeløp. 

Vedtak:  Vedtatt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 10.  Prosjektet Nytt Skytterhus med skytehall. 

Denne saken har vært til behandling på flere styremøter og på skytterlagets årsmøte 18.11.2010,  hvor det 
ble vedtatt at styret skulle arbeide videre med prosjektet.  Styret har ved seinere møter behandlet 
prosjektet, og gitt sitt samtykke til arbeidet med prosjektet. 

Styret oppnevnte til byggekommite; Jan Erik Bjerklund, John Gary Tofsland, Jens Kristian Herregården 
(alle fra styret), sammen med Øistein Fjellstad, og Sten Helge Johnsen. 

 Ingeniørene Øistein Fjellstad og Sten Helge Johnsen, har tegnet og prosjektert bygget, som er behandlet 
av byggekommiteen og styret, som alle har gitt sin positive tilslutning til arbeidet. 

Styret innkalte til ekstraordinært Årsmøte den 24.mai 2012, hvor sak til behandling var;  ”Bygging av 
nytt skytterhus”.  Vedtak på denne saken ble fra de frammøtte: Enstemmig for å fortsette med planene, 
og bygging av nytt skytterhus.    

Styret innstiller overfor årsmøtet å fatte følgende vedtak. 

 

Forslag: 

� Årsmøtet 2012 gir styrets leder og nestleder fullmakt til å fortsette arbeidet med byggeprosjektet 
av nytt skytterhus og skytehall.  Fullmakten innebærer også drøftelser og fullmakt til å oppta 
nødvendig lån for prosjektet. 

Vedtak:  Vedtatt. 

 

 

 

 

 

      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


